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INTERPELAOE 

07.08.2017, Kędzierzyn-Koźle 

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle 

Sz. P. Sabina Nowosielska 

W związku z problemami zgłoszonymi przez mieszkań·ców na dyżurze w dniu 07.08.2017r. 

zgłaszam następujące interpelacje: 

1. Proszę o sprawdzenie czy na placu parkingowym przy markecie E.Leclerc jest zgodna 

z przepisami ilość miejsc dla osób niepełnosprawnych. Czy niepełnosprawni mogą -Z..J) 

występować o indywidualny przydział miejsca parkingowego dla osoby niepełnosprawnej? 

2. Na placu parkingowym przy markecie E.Leclerc nie świecą latarnie. Część miejsc na tym 

parkingu jest wydzielona dla mieszkańców pobliskich budynków. Czy oświetlenie w tym 

miejscu jest gminne czy odpowiada za nie właściciel marketu? Jeśli są własnością właściciela 05J;l. 
marketu proszę o interwencję w celu przywrócenia choć częściowego oświetlenia w godzinach 

wieczornych i nocnych. Czy istnieje możliwość przejęcia części latarni na tym placu jeśli są 

własnością prywatną w celu zapewnienia jakiegokolwiek oświetlenia? 

3. Właściciele posesji przy ulicy Damrota 32 (dotyczy kompleksu handlowo-usługowego obok 

biblioteki) zgłaszają problem nieuporządkowanego terenu gminnego. Teren ten jest 

porządkowany tylko od strony biblioteki natomiast od strony ulicy Damrota i między 

zabuaowaniami nie jest porządkowany. Proszę o interwencję u firmy odpowiedzialnej za 

sprzatanie tego terenu oraz zwrócenie uwagi Straży Mieskiej by w przyszłości z problem Sł1 
usunięcia zanieczyszczeń zwracała się się do firmy odpowiadającej za sprzątanie terenu a nie 

do włascicieli pobliskich nieruchomości, do których ten teren nie należy. 

4. W pobliżu wymienionego w ~unkcie 3 kompleksu sklepów (po jego prawej stronie patrząc od 

ulicy Damrota) znajduje się wyschnięte drzewo, które może stwarzaĆ zagrożenie dla ćS~ 

przechodzących pobliskim chodnikiem osób. Proszę o ocenę skali zagrożenia i ewentualne 

usunięcie drzewa. 

5. Proszę o uwzględnienie w zmianach do budżetu miasta na rok 2017 lub w projekcie budżetu 

na rok 2018 remontu chodnika przed filią Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ulicy Damrota. 

Proszę o wyegzekwowanie na firmie odpowiedzialnej za utrzymanie tego terenu zielonego, 

aby faktycznie był utrzymany w porządku i w czystości. 
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6. Proszę o umieszczenie w zmianach do budżetu wybudowania kawałka chodnika w miejscu .l..J} 
ścieżki, która łączy ulicę Dworcową z ulicą Tartaczną. 


